

## Taiwan Immigration Health Assessment Package 移民台灣居留或定居體檢套餐

Taiwan is a popular choice for emigration. However, a health assessment report must be provided in order to register for the right of abode. We have a newly released health assessment package for emigration to Taiwan; returning your report after 2 days and fully taking care of your family's needs.

台灣是香港人移民的熱門地方，若要申請台灣居留權必需提供體檢報告。本院最新推出「移民台灣居留或定居體檢套餐」，可在 2 日內取得體檢報告，全面照顧每位家庭成員的需要。

Examination Items 檢查項目	Adult 成人	Young Teens (12-14) 12-14 歲小童	Children under 12* 12 歲以下兒童	Pregnant Woman 孕婦
Detailed Physical examination by General Practitioner (One Time) 全科醫生健康評估 (一次)	✓	✓	✓	✓
<b>Diagnostic Imaging</b> 診斷影像				
Chest X-ray for Tuberculosis X 光檢查(肺部)	✓	✓		
<b>Laboratory Test</b> 化驗室報告				
VDRL 梅毒測試	✓			✓
TPHA 梅毒凝血試驗	✓			✓
Measles Antibody 麻疹抗體	✓	✓	✓	✓
Rubella Antibody 德國麻疹抗體	✓	✓	✓	✓
<b>Price</b> 費用	<b>\$2,430</b>	<b>\$1,780</b>	<b>\$1,420</b>	<b>\$2,070</b>

\*For local born children, please bring along your Immunization record (i.e. injection card) for a detailed physical examination by General Practitioner.

凡在香港出生的兒童，攜同免疫接種記錄（即「針卡」）到本院進行全科醫生健康評估即可。

Valid date 有效日期至: 2020/12/31

**Booking and Enquiries 預約及查詢：**

電話: (852) 3651 8789

電郵: [hkahinfo@hkah.org.hk](mailto:hkahinfo@hkah.org.hk)

**Remarks 備註:**

1. If the results of Measles and Rubella antibody are negative, the vaccination will not be included in the package.  
如麻疹抗體和德國麻疹抗體結果均呈陰性，套餐將不包含疫苗注射。
2. According to the guideline of Taiwan Centers for Disease Controls, lists of countries/area are not required for stool examination for Parasites, including Hong Kong and Macao.  
根據台灣衛生福利部疾病管制署「居留或定居健康檢查項目表」的指引，指定國家/地區者無須作「腸內寄生蟲糞便檢查」，包括港澳永久性居民。
3. Test results (Bilingual) will generally be available by two days at the earliest.  
一般情況下，最快可於兩日內取得報告（中英對照）。
4. For local born children, please bring along your Immunization record (i.e. injection card) for a detailed physical examination by General Practitioner.  
凡在香港出生的兒童，請攜同免疫接種記錄（即「針卡」）到本院進行全科醫生健康評估即可。
5. The Hospital reserves the right to suspend, revise, or terminate this offer at any time, and to amend the terms and conditions thereof from time to time without prior notice. In the case of dispute, the decision of the Hospital shall be final.  
本院保留權利隨時暫停、更改或終止此優惠，及不時修訂有關條款及細則，而毋須另行通知。如有任何爭議，本院保留最終決定權。